



شركة صناعة مواد البناء ش.م.ع.ع  
CONSTRUCTION MATERIALS INDUSTRIES S.A.O.G.

2023/02/17  
الموافق الجمعة

المحترمين

الأفاضل / مساهمي شركة صناعة مواد البناء ش.م.ع.ع

تحية طيبة وبعد ،،،

الموضوع : حادث حريق بالمصنع نتيجة تماس كهربائي

يؤسفنا أن نبلغكم بأنه حدث حريق في وحدة انتاج الجير الحي مساء يوم الخميس الموافق 2023/2/16 واشتغلت النيران نتيجة تماس كهربائي في الكيبلات الكهربائية المصنع، وعلى الفور تم التواصل مع الدفاع المدني ولله الحمد تمت السيطرة على الحريق دون أية خسائر بشرية . الا انه ونتيجة لذلك فقد تضررت الكيبلات الكهربائية و تم فصل التيار الكهربائي عن الفرن الجيري سعة ٢٠٠ طن وتوقف الإنتاج . وعلى الفور تم التواصل مع شركة التأمين وابلاغهم بوقوع الحادث وجاري العمل لاستكمال الإجراءات اللازمة من خلال التواصل مع الدفاع المدني للحصول على التقرير الفني اللازم .

وعليه ونتيجة لذلك من المتوقع أن تستغرق عملية إصلاح الاضرار التي لحقت في خطوط الإنتاج مبدئيا خمسة عشر يوم ملاحظة: يوجد لدى الشركة تأمين شامل تشمل الحرائق والتوقف عن الإنتاج والمبيعات والاثار المالية الناتجة عن ذلك وتم إبلاغ شركة التأمين بوقوع الحريق والاحتفاظ بحقنا بالتعويضات عن الخسائر المباشرة وغير المباشرة وسوف يتم المتابعة وعمل اللازم .

وتفضلوا بقبول وافر الإحترام

أحمد عوده

المدير المالي

To the Honorable/shareholders of Construction Materials Industries Co. SAOG.

Greeting,

Subject: A fire accident in the factory as a result of an electrical short circuit

We regret to inform you that a fire occurred in the quicklime production unit on Thursday evening, corresponding to 16/2/2023, and the fire started as a result of an electrical contact in the factory electrical cables. Immediately, the civil defense was contacted, and praise be to God, the fire was controlled without any human losses. However, as a result, the electric cables were damaged, and the electric current was disconnected from the 200-ton lime kiln, and production stopped. Immediately, the insurance company was contacted and informed of the occurrence of the accident, and work is underway to complete the necessary procedures by communicating with the civil defense to obtain the necessary technical reports.

Accordingly, as a result, it is expected that the process of repairing the damage to the production lines will take fifteen days' primary

Note: The company has comprehensive insurance that includes fires, stopping production and sales, and the financial effects resulting from that. The insurance company was informed of the occurrence of the fire and retained our right to compensation for direct and indirect losses. Follow-up will be done and the necessary work will be done.

And accept the abundance of greetings and respect

Ahmed Odeh

Financial manager